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1. Graag een reactie van de wethouder op de ingezonden mening van een lezer in het Goirles Belang 

van woensdag 10 januari op pagina 5 rechtsonder. Kloppen de aannames genoemd in het stuk? 

 

Waar we ons als Arbeiderspartij met name zorgen over maken is, dat de bewoners van Bergvenne 

hun PMD containers kwijtraken. Kan dit niet anders opgelost worden? 

 

Ook kregen we een vraag van bewoners van Berkenrode of de containers met restafval niet vaker 

geledigd kunnen worden? Voor 55 appartementen is de capaciteit en ophaalfrequentie erg laag te 

noemen. Tot voor kort was de oplossing, als de containers vol waren de zakken er bovenop of naast 

te leggen. Die werden door BAT dan ook meegenomen. Helaas zijn ze daar mee gestopt, wat 

resulteert tot de nodige overlast. 

 

Als we de ophaalfrequentie vergelijken; Bij een gemiddelde woning wordt elke 2 weken opgehaald. 

Bij Berkenrode zou dat neer komen, op ééns in de zes weken. Een erg groot verschil. 

 

2. Door de groep ouderen die vaak op het Kloosterplein buurten, zijn we gewezen op het feit dat daar 

regelmatig veel en veel harder gereden wordt dan de toegestane 30 kilometer. 

De vraag is niet of er ooit een ongeluk zal gebeuren, maar eerder wanneer er een ongeluk zal plaats 

vinden. 

De oplossing zal zijn verkeersremmende maatregel(en) toe te gaan passen.  
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